
 

Dordrecht 16 oktober 2015 

Aan het college van Burgemeester en Wethouders 

Art 40 vragen betreffende gevaarlijke stoffen bij Chemours v/h Dupont  II 

 

1 Geacht college tot onze spijt moeten wij constateren dat wij tot op heden geen 

antwoorden hebben mogen ontvangen op onze art 40 vragen gesteld op 16 

september jl.  

Kunt u aangeven wat hiervan de reden is. 

Vandaag 16 oktober  ontvingen wij via de mail  Informatie PFOA - persbericht en 

bijlages. 

Naar aanleiding hiervan stelt GroenLinks de volgende aanvullende vragen: 

2 In het nieuwsblad Sliedrecht 24 wordt er geschreven dat het college van 

Sliedrecht in het bezit is van een geheim rapport welke ondertekend en  

besproken zal worden op 27 oktober in de gemeenteraad. 

Er van uitgaande dat ook U deze rapportage in handen heeft, vragen wij U dit 

rapport ter inzage te leggen en evenzo op 27 oktober op de agenda van de 

commissie Fysiek te laten plaatsen. 

3 Er zijn nog vele vragen onbeantwoord. De Gemeente Sliedrecht heeft U 

hierover per  brief geïnformeerd. In het Nieuwsblad  Sliedrecht (welke wij u 

separaat toezenden) staan de vragen die de Gemeente Sliedrecht  nog aan de 

provincie en de milieudienst  zal gaan stellen. 

3a Bent U van zins met de Gemeente Sliedrecht gelijktijdig op te trekken en 

samen te werken  om de vraagstellingen beantwoord te krijgen. 

3b Zo nee wat is hiervan de reden.  

3c Op welke wijze gaat u dan met de vraagstelling om die gesteld worden in 

 Nieuwsblad Sliedrecht 24 

3d Zo ja Indien u gelijktijdig optreedt met de Gemeente Sliedrecht, op welke 

wijze gaat U dit doen 

3e Op welke wijze gaat u hierbij de raad betrekken. 

Namens de fractie van GroenLinks Dordrecht 

Kitty Kruger 

Fractievoorzitter. 


